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Referat af Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 30. august 2022 kl. 17.00 – ca. 19.30 på 
lærerværelset  

1. Valg af ordstyrer: Line blev valgt 
 

2. Beslutning: Endelig dagsorden: Søren havde et ændringsforslag som følge af punkt 3. 
Derfor er punktet ”Visionsproces for skolebestyrelsen” udsat til næste møde. 
 

3. Orientering om Camillas opsigelse: Souschef Camilla har opsagt sin stilling med udgangen 
af september måned. Søren forklarede, at det var meget ærgerligt, men at ledelsen 
arbejder videre efter de planer og den opgavefordeling, der nu er lagt og at man sigter 
imod en hurtig ansættelse af en ny souschef. Der var et ønske i bestyrelsen om at blive 
klogere på, hvad årsagerne til Camillas skifte kunne være og om man kunne drage en lære 
af dette til fremtidig opmærksomhed. 
 

4. Hvad er skolebestyrelsens opgave: drøftelse af hvordan SB skal arbejde med/prioritere 
opgaverne i SB-arbejdet.  ”Evt. et kursus fra skole og forældre.” Det foreslås at få defineret 
og drøftet de forskellige roller, man har når man laver SB-arbejde. Søren vil i tillæg til de 
bilag der hører til punktet linke til Københavns kommunes folder for SB. Hvordan gør SB sig 
mere synlig for de øvrige forældre på skolen. Der foreslås foto og video. 

• Der nedsættes en gruppe der vil stå for kommunikation fra den ny SB, i samråd med 
de øvrige medlemmer: Helene, Anne Mette og elevrødderne. 

• Søren foreslår, at det fremadrettet er SB-formandskabet der står for dagsorden og 
indkaldelse til SB-møder i tæt samarbejde med Søren, det vedtages.  

Anne-Mette Scheibel      Forældrerepræsentant 
Helene Hnini             Forældrerepræsentant 
Mette W Østergaard       Forældrerepræsentant 
Rasmus Andersen            Forældrerepræsentant  
Stefan Emkjær             Forældrerepræsentant - afbud 
Jesper Jørgensen             Forældrerepræsentant 
Marie Hvoslef Bilde         Forældrerepræsentant 
Line Mortensen             Suppleant 
Kristina Aaltonen             Suppleant 
Marianne Suhr                 Suppleant – ej fremmødt 

Mathias Ølgaard Medarbejderrepræsentant  
Emil H Jakobsen Medarbejderrepræsentant 
Alberte 8.x Elevrådsrepræsentant 
Yusef 8.x Elevrådsrepræsentant 
Søren Vith Skoleleder 
Camilla Kjøller Souschef 
Henrik Noesgaard KKFO-leder 



• Det ny formandskab udarbejder et udkast til en forretningsorden til vedtagelse til at 
vedtagelse på næste møde 
 

5. konstituering af skolebestyrelsen. Valg af formand og næstformand 

• Marie Hvoslef Bilde vælges som formand 

• Mette W Østergaard vælges som næstformand 
 

6. Et årshjul for skolebestyrelsen; Der foreslås til årshjulet;  

• Mobbeplan og kommunikation mellem skole og hjem.  

• Besøg på forældremøder.  

• Visionsarbejdet 

• Skoleudviklingssamtale der skal afløse kvalitetssamtalen 

• Meddelelsesbogen 

• indslag fra lærerne på SB-møderne.  
Det nye formandskab laver et forslag til et årshjul og fremlægger det på næste møde. 
Referatet ud hurtigt efter mødet 
 

7. Udgår 
 

8. Orientering og debat: Elevrådet 

• Elevrådet har holdt møde i sidste uge og de refererer emner og beslutninger herfra: 
Elevrådet har fået et budget på 12000 kr.  

• Der er kommet ny mobilpolitik i udskolingen. Eleverne har nu mulighed for at have 
deres mobil på sig hele dagen. Til gengæld skal telefonerne være usynlige på matriklen. 
De nye regler er trådt i kraft i går og er blevet til gennem en forhandling mellem 
elevråd og udskoling med udgangspunkt i et forlæg elevrådet har lavet. 

• Elevrådet vil gerne have lov til at være inde i frikvarteret, da de har svært ved finde et 
at holde frikvarter. Det er de ved at udarbejde et forslag til, som de kan sende til 
udskolingsteamet.  

• Elevrådet arbejder sammen med det lille elevråd også med forlag til forbedrede 
udearealer. 

• SB-medlemmer kommer med gode ideer og input til det videre arbejde.  
 

9. Nedsættelse af ansættelsesudvalg 
Mette Østergaard og Jesper Jørgensen blev valgt som forældrerepræsentanter i 
ansættelsesudvalget. Der stiles mod et hurtigt ansættelsesforløb i september, så en ny 
souschef kan tiltræde 1. november. Det er Sørens ambition, at der er cases til begge 
samtaler og en mere ”styret” og aftalt form på spørgsmål til samtalerne. 
Vi diskuterede kort på, hvilke signaler og formuleringer et stillingsopslag børn indeholde.  
 

10. Meddelelser: Ålholm, Akeleje, personalet, trafikudvalget (ca. 20 minutter)  

• Søren havde ingen meddelelser fra skolen andre end punkter til ”Lukket punkt”. 

• Akeleje mangler en pædagogstilling, som p.t. ikke kan besættes. 



• Trafikudvalget har holdt hastemøde, da der fredag er opstartsmøde omkring 
anlægsprojektet til bedre sikring af trafikken ved ejendomsmæglerkrydset og over 
Valby Langgade til Ålholm Skole. 

• Lærerne kunne orientere om, at meldingen om Camillas opsigelse havde spredt en 
bekymring i personalegruppen for, at det nu igen ville blive et langvarigt, usikkert 
”vadested”, hvor folk bliver slidte og uklare på, hvem, der har styr på hvad. 

 
11. Lukket punkt. (personalesager m.m.)  

 


